

A Warm CNY Blessing From STM Lottery to Needy Old Folks

In the prosperous Year of the Dragon, STM Lottery Sdn. Bhd. continues its tradition of spreading joy for the Chinese New Year by extending a helping hand to more than 18,000 elderly individuals in need across the nation through its 37th Sports Toto Chinese New Year Ang Pow Donation Campaign.

To mark the commencement of this benevolent initiative, STM Lottery organized a launch ceremony on 18 January 2024 at Berjaya Times Square, Kuala Lumpur. The donation campaign was kickstarted by Y.B. Mr. Tan Kok Wai, Member of Parliament for Cheras, in the presence of Sports Toto Berhad's Chairman Dato' Sri Robin Tan and CEO Ms. Nerine Tan.

Approximately 3,000 eligible senior citizens, including those from four specially invited old folks' homes from Kuala Lumpur, participated in the launching ceremony. Spanning 50 cities and towns nationwide, the six-day donation campaign, aimed to benefit a minimum of 18,000 elderly citizens. Each recipient is set to receive an ang pow, a mini hamper and mandarin oranges.

Since its initiation in 1988, this charitable campaign by STM Lottery has contributed over RM25.6 million, benefiting more than 455,000 old folks in need across the country.

多多博彩藉农历新年的到来为全国贫老送上暖心祝福

为迎接龙年的到来，多多博彩延续其每年都向亟需群体散播佳节欢乐的传统，即推行其第 37 届“多多博彩华人新年慈善施赠贫老”活动，藉此惠及全国逾 1 万 8000 名贫老。

多多博彩于 2024 年 1 月 18 日在吉隆坡成功时代广场举行 1 项推介礼，为此施赠贫老活动拉响头炮。在多多博彩有限公司主席拿督斯里陈永钦以及首席执行官陈雪冰小姐的陪同下，蕉赖区国会议员陈国伟先生在成功时代广场为这场活动主持了推介礼。

共有大约 3000 名符合资格的贫老，包括来自吉隆坡 4 家特邀老人院的长者们，参加了此项推介礼。这项为期 6 天的施赠贫老活动正式在全国 50 个大小城镇举行，旨在惠及至少 1 万 8000 名贫老。每位受惠者会获赠 1 封红包、1 个迷你礼包以及蕉柑。

这项施赠活动从 1988 年推行至目前为止，多多博彩已合共拨出逾 2560 万令吉并惠及全国逾 45 万 5000 名长者。